
Besluitenlijst domeinvergadering fysiek 

5 oktober 2021 
 
Aanvang:  5 oktober om 17:00 uur 
Vergaderlocatie: Raadzaal 
Domeinvoorzitter: Dhr. Betsch 
Domeingriffier:  Mevr. Heijboer 
 
Aanwezige fracties (12): CDA, SPM, GroenLinks, D66, PvdA, VVD, SP, PVM, 50PLUS, Liberale Partij 
Maastricht, Groep Gunther, Groep Alexander Lurvink 
 
Niet aanwezige fracties (3): SAB, PVV, Groep Maassen 
 
Aanwezige domeinleden (23):  Mat Brüll (CDA), Willy Quaaden (CDA), Jan Janssen (CDA), Ria 
Makatita (SPM), Halil Mermi (SPM), John Steijns (SPM), Coen van der Gugten (GL), Saskia Hermens 
(GL) Harald Barendse (D66), Philip van Ballegooie (D66), Manon Fokke (PvdA), Anita van Ham (PvdA), 
Henri Borgignons (PvdA), Nicky Beckers (VVD), Jurgen van Heertum (VVD), Ariane Schut (SP), Jo 
Smeets (Partij Veilig Maastricht), Alain Garnier (Partij Veilig Maastricht), Willy Bronckers (50PLUS), 
Bennie van Est (50PLUS), Kitty Nuyts (LPM), John Gunther (GG), Hans Krommenhoek (GAL) 
  
Aanwezig college: 
Wethouders Krabbendam en Heijnen 
 

1. Opening (mondeling) 
De voorzitter opent de eerste domeinvergadering fysiek. 
De agenda wordt vastgesteld. Er wordt een zekere flexibiliteit betracht. Er volgt een voorstel 
om de bespreking/ voorbereiding besluitvorming van de verkeerstudie stationsomgeving 
(agendapunt 7) een maand door te schuiven. De voorzitter beslist de stadsronde door te 
laten gaan (inwoners en insprekers zijn nu aanwezig) en komt later bij agendapunt 7 terug op 
het ordevoorstel. 
 

2. Stadsronde: verkeerstudie stationsomgeving (ter informatie) 
De domeinleden nemen kennis van een korte inleidende ambtelijke presentatie en de 
inbreng uit de stad. Er zijn 11 insprekers. Er worden geen toezeggingen en of afspraken 
gedaan.  
 

3. Mededelingen incl. status openstaande toezeggingen (mondeling) 
Er zijn door de domeinleden geen mededelingen gedaan en er wordt niet stil gestaan bij een 
toezegging.  

 
4. Benoemen vice-voorzitter (ter besluitvorming) 

De heer Brull en mevrouw Nuyts hebben zich kandidaat gesteld. Er volgt een schriftelijke 
stemming, waarvan de uitslag als volgt is: 12 geldig uitgebrachte stemmen, 0 blanco/ 
ongeldig, 5 stemmen voor de heer Brull, 7 stemmen voor mevrouw Nuyts. Mevrouw Nuyts is 
benoemd als vice-voorzitter van de domeinvergadering fysiek.  
 

5. Rondvraag aan het college (mondeling) 
Er is vooraf door mevrouw Hermens (GroenLinks) aangekondigd dat zij een vraag wil stellen 
over of peuterspeelzalen, kinderdag verblijven en verzorgingstehuizen ook gebruik kunnen 



maken van de luier en incontinentiebakken bij de milieuperrons. Wethouder Krabbendam 
vervangt wethouder Aarts en beantwoordt de vraag ter vergadering.  De heer Beckers (VVD) 
kondigt aan, later op de avond als wethouder Heijnen aanwezig is, een vraag te willen stellen 
over de stand van zaken van de studentenhuisvesting (ivm beperkte tijd wordt dit omgezet 
naar een schriftelijke vraag). 

 
6. Jaarplanning (ter informatie) 

De domeinleden nemen kennis van de jaarplanning. 
 

6.a Verzoek aanvraag Stadsronde Milieuzone in Maastricht (ter besluitvorming) 
Wethouder geeft aan wat de mogelijkheden momenteel zijn. Het domein beslist om de 
stadsronde te plannen en de initiatiefnemers hierover via de griffie te laten informeren. Er 
wordt gezocht naar een passend moment.  

 
7. Verkeerstudie stationsomgeving (ter bespreking) 

Er wordt door een aantal fracties opgemerkt, dit onderwerp graag in een volgende 
domeinvergadering te behandelen. De voorzitter geeft aan dat dit niet aansluit bij de nieuwe 
werkwijze met het uitgangspunt om agendapunten integraal te behandelen. Hij voegt toe dat 
er geen sprake is van besluitvorming maar voorbereiding van de besluitvorming. Wethouder 
Krabbendam voegt toe dat hierdoor een behoorlijke nijpende situatie ontstaat op de 
planning van de agenda van het domein. Er wordt afgesproken het agendapunt niet te 
behandelen en toe te voegen aan de domeinvergadering van november. Verder stelt 
mevrouw Fokke (PvdA) voor dat alle leden de werkwijze met de voorzitters van de fracties 
bespreken om gelijkloop te krijgen over de beelden en de werkwijze. Dit voorstel wordt door 
de voorzitter onderstreept. 

 
8. Bestemmingsplan Kolonel Millerstraat (ter bespreking) 

De domeinleden hebben gedebatteerd en vragen gesteld over voorliggend raadsvoorstel.  
 

De domeinvergadering adviseert de raad om het raadsvoorstel ter besluitvorming te 
behandelen in de raadsvergadering van 19 oktober 2021 als hamerstuk. 
 

Toezegging: 
Wethouder Krabbendam zegt toe binnen 1,5 week een overzicht aan te leveren wat het 
reeds gerealiseerde en thans voorziene woningbouwprogramma langs de Groene Loper is, 
uitgesplitst naar bijv. aan grondgeboden, sociale woningen etc. 
 

 
9. Vaststellen Nota Parkeernormen Maastricht 2021 en Verordening parkeerregulering en 

parkeerbelasting 2022 (ter bespreking) 
De domeinleden hebben gedebatteerd en vragen gesteld over voorliggend raadsvoorstel.  
De stadsronde heeft plaatsgevonden op 28 september 2021. 
Er wordt gesproken over parkeren aan de randen van de stad of aan de rand van de 
gemeente, de tariefstelling, het parkeergedrag van mensen en de mogelijke locaties en 
alternatieven. Ook wordt er gevraagd naar het eventuele effect van dit voorstel op de 
milieuzone. VVD kondigt aan te overwegen met een amendement te komen over de 
volgorde van de besteding van de middelen.  
 
De domeinvergadering adviseert de raad om het raadsvoorstel ter besluitvorming te 
behandelen in de raadsvergadering van 19 oktober 2021. Het is geen hamerstuk.  



 
10. Gebiedsvisie Trega (ter informatie) 

De domeinleden zijn middels een presentatie en aansluitende vragenronde geïnformeerd. 
 Er zijn geen toezeggingen en of afspraken gemaakt. 

 
11. Verordening betaalbare woningbouw Maastricht 2021 en Verordening starterslening 

Maastricht 2021 (ter bespreking) 
De domeinleden hebben gedebatteerd en vragen gesteld over voorliggend raadsvoorstel. De 
wethouder heeft de eerste termijn beantwoord. Er is gesproken over de starterlening en de 
voor en of nadelen daarvan, de hoogte van middenhuur, de noodzaak voor betaalbare 
woningen, de zienswijze van de corporatie in de stadsronde, 

 
De voorzitter concludeert dat het onderwerp nog niet afgerond is en of geagendeerd kan 
worden voor de raadsvergadering van 19 oktober 2021. De beraadslaging van dit onderwerp 
(tweede termijn) wordt geagendeerd in de volgende domeinvergadering van november.  
 
Er zijn geen toezeggingen gedaan. 
 

12. Sluiting  
De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit om 23.05 uur de vergadering. 
 
 


